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Onderwerp: RE: Punten agenda

Dit is genoeg voor mij. Ik denk dat mogelijk de andere collega’s deze vraag zouden krijgen.

Dus vandaar, ik vind het prima zo.

Met vriendelijke groet,

RP
5.1.2e

GGD HM

Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:34

a rivm.ni>; [EXE EEE rivm.nl>

Onderwerp: RE: Punten agenda

Nav je vraag, waarschijnlijk nav de uitzending gisteren bij op 1 waarbij een intensivist vragen had over de

betrouwbaarheid van de modellen en hoe je die beter zou kunnen maken. En hij aangaf dat hij graag wilde weten

van alle positief geteste mensen wat hun individuele risico zou zijn voor opname op IC nav gewicht (dus Ift, lengte
en gewicht), zodat voorspelling beter zou zijn.

Op dit moment denk ik dat we eerst moeten weten of het zinvol is om dit uit te vragen voordat we aan de BCO'ers

weer extra registratie issues toe te voegen. Mogelijk dat je hier cok achtergrondgegevens voor kunt gebruiken en

andere epidemiologische kennis, voordat we dit gaan doen; lijkt mij tenminste.

Daarnaast vindt er 30 maart een publieks webinar plaats waarin alles over modellering wordt uitgelegd. Voor zover

mijn kennis strekt wordt wel aardig wat meegenomen in de modellen van BE EEE. mogelijk ook wel een

risico inschatting van IC opname, maar dat weet ik niet precies. Wel worden de toenemende bescherming door

vaccinatie meegenomen in de berekeningen.
Is dit voldoende antwoord op je vraag?

Groet [EXER]

Verzonden: maandag 22 maart 2021 10:06

Onderwerp: RE: Punten agenda

Extra punt nalv een vandaag gisteren, is het behulpzaam om lengte gewicht uit te vragen bij elk BCO?

Voor de modelleurs om toestroom ziekenhuis in te schatten?
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Verzonden: maandag 22 maart 2021 9:53

Aan: 5.1.5 rivm.nl>

Onderwerp: Punten agenda

Beste collega’s LCI,

Graag onderstaande vragen mbt testen van kinderen te behandelen:

Vraag 1: Waarschijnlijk gaan binnenkort kinderen getest worden met een mid-turbinate test. Hier volgt een Inf@ct over.

Wat is de mid-turbinate test?

Vraag 2: Wij krijgen hulp van samenwerkend geregistreerd laboratorium die zelf-speekseltesten willen introduceren mbv PCR.

Accepteren we deze testen al? Of moeten ze eerst een validatiepanel door het RIVM gecontroleerd uitvoeren?

Vraag 3: Ervaringen mbt het testen van grote aantallen kinderen met alleen de nasale swab, doet iemand dat al?

Met vriendelijke groet,

GGD HM

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is verzonden, wordt u

verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. Het RIVM aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die

verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van berichten.
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